

مراقبة وتنظيم استهلاك الوقود

يوفر نظام TAM إمكانية مراقبة استهلاك الوقود وكشف السرقات عن طريق أجهزة استشعار وحساسات.

الحماية من السرقة

تقليل سرقات الوقود بنسبة تصل إلى %90 بالإضافة إلى معرفة مواقع تعبئة وسرقة الوقود على الخريطة.









سهولة

وتتبع مؤشرات الأداء الرئيسية لاستهلاك الوقود و متابعة مستواه.

الإدارة الذكية



تحسين

الكفاءة

تحسين كفاءة الأسطول بنسبة تصل إلى

خفض تكاليف



الربط بسهولة

لعدة أنواع من أجهزة الاستشعار مثل حساس مستوى الوقود مع إمكانية الربط مع البرامج الاخرى بالشركة مثل (ERP).

استخدام

الأدوات الفعالة لبناء التقارير الخاصة بتعبئات وسرقات الوقود من خلال لوحة تحكم بسيطة و ذكية.

اتّصل بنا الآن على: 5561 (79) 915 5561 +962 (79) 915 (6) 941 (8)



Manage and Monitor Fuel Consumption

TAM provides the ability to monitor fuel consumption and detect theft through devices and sensors.

Improve Efficiency

Improve fleet efficiency by up to %30.



Protection of Theft

Reduce fuel theft by as much as 90% as well as track locations on the map.

Cut Costs

Reduce fuel and maintenance costs by up to 15%.





OO

Smart Management

and monitoring of KPI's for fuel consumption and read fuel levels.

Easy Connections

Connect several types of sensors such as fuel level sensors with the possibility of connecting with other programs in the company such as (ERP).

Ease of Use

Effective tools for building reports through a simple and smart control panel.

Contact us now: +962 (6) 541 2281 +962 (79) 915 5561